



Protokoll från SvDF:s digitala styrelsemöte nr 3 den 9 juni 2024

Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Janne Hedström (JH), Ricky Nauman (RN) samt suppleanterna Ulrika Hellström Olsson (UHO), Jennie Norberg (JN), Benny Bresciani (BB) och Magnus Jonsson (MJ)

Camilla Rehnlund (Adjungerad GS), samt Mikael Rehnlund FK under punkt 10.

Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & Ungdoms gruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) Generalsekreterare (GS)

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

§ 3 Val av justerare

Till justerare valdes Janne Hedström

§ 4 Uppföljning av föregående protokoll

FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2024-05-13 som lades till handlingarna.

§ 5 Kassören rapporterar

Maggan presenterade balans- och resultaträkning tom 2024-05-31.

§ 6 TK rapporterar

Säsongen är avslutad, och Frank arbetar med detta i Dartstatistik. Tävlingsbestämmelserna är nästan klara. Kvalificerade till World Master finns det 5 st damer på samma poäng. Det finns bara 2 platser så vi utförde en lottning mellan dessa 5. TK kommer att informera dem som fick platserna. I IOL finns det resebidrag till World Master att ansöka. Det finns inga ansökningar till riksrankingtävlingar.

§ 7 SK rapporterar

Sista sammandraget i Kalmar är avklarat. Slutspel för elit dam är avklarat. Herrarna har sitt slutspel den 6 juli. Vi tittade lite på datum för riksserien, förslag första sammandraget 23-24 november och andra sammandraget 25-26 januari 2025.

§ 8 B&U rapporterar

Janne var i Nässjö på avslutningstävlingen för juniorer och U25. Det var mycket bra spel, men lite dålig uppslutning. Närmast för barn och ungdom är ett läger i Karlstad och sedan EM i juli.

§ 9 GS rapporterar

Camilla visade hur man söker återstartstöd från RF i IOL. Dessa stöd beviljas av RF och söks av föreningar (som dock behöver ha ett plusgiro eller bankgiro för att kunna få utbetalningar)



RF har utökat sitt krav på återkopplingen av organisationsstödet som SvDF fått beviljat. Denna måste vara inlämnad senast den 1 september.

§ 10 FK rapporter

FK Mikael Rehnlund berättade om det fantastiska spelet i Nordic cup på Island. EM spelas den 25-28 september, laget är inte uttaget ännu. Eftersom många spelare tävlar mycket så hinner vi bara med ett läger. Detta gör vi i samband med Swedish Open. World Master spelas den 9-13 oktober.

§ 11 IR rapporter

Under Nordic Cup på Island deltog Camilla i ett nordiskt möte. Alla länder i Norden vill gärna ha dessa mötet kontinuerligt. Nordic Cup spelas nästa gång i Norge.

WDF vill gärna att juniorer får spela på Swedish Open. Vi diskuterar detta mycket och kommer att ha ett extra möte för att diskutera juniorers vara eller icke vara i seniortävlingar.

§ 12 Dartstatistik rapporter

Under slutspelet i riksserien för damer fungerade rapporteringen inte så bra. Frank hade fixat länkarna men informationen från SK var dålig.

§ 13 Uppföljning av tidigare beslut

Fanns inget att följa upp.

§ 14 Hemsida

Ricky tycker den är svårarbetad, han har ställt frågan till övriga distrikt, om de har några bra tips. Detta är ett pågående projekt.

§ 15 Sociala medier

Gruppen arbetar vidare, de gör ett väldigt bra jobb. Benny tycker det är svårt att veta var alla spelare tävlar. Ett tips är en kalender där de kan lägga in sina tävlingar, då har gruppen bättre koll och kan rapportera bättre.

§ 16 Marknadsföring

FS har beslutat att använda ett verktyg för att annonsera digitalt vi FB, Youtube och Google, vi testar detta i 3 månader. Ytterligare kostnad på 4000:- för annonser tillkommer.

§ 17 IT/ Digitaliseringsprojekt

Vi tittade på en fördelningsnyckel angående licenskostnaden. FS kommer att förlänga samarbetsavtalet med Frank angående licensmodulen i Dartstatistik.

§ 18 Ärenden för/från disciplinnämnden

Fanns inga ärenden.

§ 19 Ordförande/föreningsträffar

Föreningsträffar 2/9 och 28/10. Distriktskonferens 29/11 – 1/12

Distriktsträffar under hösten, kallelse och dagordning är under bearbetning.



§ 20 RF information/frågor/beslut

Redovisningen av organisationsstödet. Beslut om ledarbidrag.

§ 21 Skrivelser

FS har inte fått in några skrivelser

§ 22 Övriga frågor

Magnus undrar om FS har någon policy angående klädkod, när det gäller att man representerar SvDF. FS har en inofficiell klädkod som vi tog beslut om för flera år sedan. Magnus fick i uppdrag att skriva en policy

Camilla undrade om Dartstore ska vara på Swedish Open. Vi har inget nytt avtal ännu så vi kör på det gamla, vilket innebär att Dartstore kommer att finnas på Swedish Open.

§ 23 Beslut

FS beslut:

Skriva ett nytt samarbetsavtal gällande licensmodulen i Dartstatistik.

Använda ett verktyg för att annonsera digitalt vi FB, Youtube och Google samt tillkommande annonskostnad.

Sammanställa kallelse och dagordning för distriktsträffarna.

§ 24 Nästa möte

Följande möten under hösten

Digitala träffar:

Onsdag 12 juni kl 19.00 extra möte angående juniorer.

Söndag 14 juli kl 16.00

Måndag 16 december

Fysiska träffar:

Fredag 16 augusti kl 10.00

Fredag 13 september

Fredag 11 oktober

Söndag 17 november

§ 25 Mötets avslutande

Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:
2024-06-09

Sibyl Lindgren

Justeras:
2024-06-11

Janne Redström